
Protokoll: Styremøte 19. september 2023, Stavanger Innebandyklubb 
 
Til stede: 
 
Leder: Jan-Terje Ivebakk 
Nestleder: Jørn G. Hansen 
Styremedlem: Erle Espevik 
Styremedlem: Per Melbye 
Styremedlem: SAne Fiskå 
Styremedlem: Nicolas Jakobsen 
AnsaG og referent: Mari M. Joakimsen 
Meldt forfall: PeGer Lindby (styremedlem) og Amelie Opiana (vara) 
 
Agenda: 

• Rent idreGslag 
• Økonomi 
• Styret, fordeling av oppgaver 
• Trenersituasjon Damer 1 
• Danmarks tur G13/15/17 
• SponsorheXe 
• Oppsummering, senior kick-off 
• NM arrangør G15 
• Eventuelt 

 
 
Sak 10:  
 

1. AnAdoping Norge. Gjennomføring av Rent idreGslag for å bli serAfisert som «Rent 
IdreGslag» av AnAdoping Norge. Ble gjennomført i plenum. Alle styremedlemmer må 
også selv u_øre «Ren utøver». Jørn G. Hansen ble valgt som anAdopingsansvarlig i 
klubben. 

2. Regnskapet er ført ut august, og det viser et lite overskudd per nå. Den største 
utgiXsposten er elitelaget, som har haG mye utgiXer på serieavgiX, flyreiser og 
diverse annet. Det jobbes med enda flere sponsorer og dugnader.  
I breddeavdeling er treningsavgiX sendt ut for senior og ungdomsavdeling.  

3. Fordeling av oppgaver i styret og klubben.  
a) Forslag Al vedtak om ny(e) poliAaGestansvarlige: 
Det foreslås at Erle Espevik og SAne Fiskå blir nye poliAaGestansvarlige i klubben.  
Vedtak: Enstemmig vedtaG. Erle og SAne er valgt som nye poliAaGestansvarlige i 
klubben. 
b) Forslag Al vedtak om ny barneidreGsansvarlig: 
Det forslås at Per Melbye blir ny barneidreGsansvarlig i klubben. 
Vedtak: Enstemmig vedtaG. Per er valgt som ny barneidreGsansvarlig i klubben. 
c) Forslag Al vedtak om nyG Arbeidsutvalg i styret:  
Det foreslås at Jørn G. Hansen, PeGer Lindby og Mari M. Joakimsen (ansaG) blir nyG 
arbeidsutvalg i klubben.  
Vedtak: Enstemmig vedtaG. Jørn, PeGer og Mari er valgt som nyG arbeidsutvalg. 



4. Trenersituasjon Damer 1: Nils, som har vært trener for damer 1 i 1 sesong, er per nå 
ute med langAdsskade. Nå står damer 1 uten trener. Det er kalt inn Al spillermøte 
onsdag 20. september. Spillere fordeler på ansvar på trening. Få inn noen som kan 
hjelpe Al på kamper på benken. Vi håper Nils er Albake som trener eGer jul.  

5. Danmarks-tur for G13-15 og 17. Reiser torsdag 21.september Al 24. september. 
Lagene har gjennomført digitale dugnader. Egenandel må betales inn.  

6. SponsorheXe er under utvikling, og ferdigsAlles i løpet av høsten. 
7. Kick-off for seniorlag ble arrangert lørdag 2. september. Det var en hyggelig 

sammenkomst for de som deltok, men veldig få som deltok.  
8. NM G15 skal arrangeres i Stavanger IdreGshall helgen 26.-28. januar 2023. Styret 

ønsker at klubben søker om å være arrangør.  
9. Eventuelt:  

a) Spond Club medlemsregister. Vi har en stor jobb å gjøre med å rydde i 
medlemsregisteret da det er mange duplikater i systemet. Det må også få 
godkjenning av medlemskap Al NIF fra mange medlemmer, noe som er en tung 
prosess. Mari ønsker at flere i styret bidrar med denne jobben. EGer forslag fra 
Nico samler vi styret søndag 29. oktober i forkant av elitekamp. Se innkalling i 
spond.  


